
Avskaffa delade turer-ett steg i förbättrad livskvalitee för våra medarbetare   

 

Bakgrund 

 

M KD har under mandatperioden tydligt markerat att vi anser att delade turer på sikt måste bort. 
Arbetet med att minska de delade turerna har lett fram till att vi endast har dessa kvar på helger på 
några områden. 

Arbetet måste fortsätta och vi vill nu ge förvaltningen i uppdrag att återkomma med en plan för 
avskaffande av delade turer och även återkomma med en redogörelse för vilka konsvenser olika 
handlingsalternativ innebär och slutligen även ange en tidplan för när arbetet bör kunna vara slutfört  

 

Förslag till beslut 

M KD gruppen föreslår därför socialnämndens besluta  

Att socialnämnden beslutar uttala att delade turer på sikt ska avskaffas  

Att ge förvaltningen i uppdrag att ta fram en plan för avskaffande av dekade turer och återkomma 
med en redogörelse för de olika handlingsalternativ som finns och vilka konsekvenser dessa medför 
samt ange en tidsplan för när arbetet kan vara slutfört  

 Att nämnden beslutar att uppdraget ska redovisas vid nämndens sammanträde i maj månad.  

 

 För M KD gruppen 

Venzel Rosqvist 

Ordförande socialnämnden  


